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نایب رئیس کمیسیون تلفیق شورای اسلامی کرج: 
مدیریت سنتی، عدم پویایی و رقابت 

بین انواع بازارهای شهر فساد ساز است

 نایب رئیس کمیســیون تلفیق شــورای اســامی 
شــهر کرج گفت: مدیریت شــهری هر چه سریعتر 
ســازمان ساماندهی مشاغل شــهری و فرآورده های 
کشــاورزی را تعیین و تکلیــف کند.علیرضا رحیمی 
نایب رئیس کمیســیون تلفیق شــورای اســامی 
شهر در بررســی متمم پیشــنهادی بودجه ۱۴۰۲ 
ســازمان ساماندهی مشاغل شــهری و فرآورده های 
شــهرداری کرج گفت:مدیریت این سازمان شرایط 
مطلوبــی ندارد و به عنوان یکی از ســازمان های کم 
اثر شهرداری کرج محسوب می شود مدیریت شهری 
هر چه سریعتر سازمان ســاماندهی مشاغل شهری 
و فرآورده های کشــاورزی را تعییــن و تکلیف کند.

نایب رئیس کمیســیون برنامه و بودجه شورا ضمن 
انتقاد از عملکرد سازمان ساماندهی مشاغل شهری و 
فرآورده های کشاورزی اظهار داشت: دو سال است که 
پارلمان شهری چند ردیف بودجه از جمله جانمایی 
و احداث بــازار دائمی عرضــه دام، احداث و تجهیز 
جایگاه اســتقرار کارگران فصلــی و همچنین ایجاد 
روزبــازار و بازارهای روز که شــهر کرج و بخصوص 
محات کم برخوردار را برای ســازمان ســاماندهی 
مشاغل شــهری و فرآورده های کشاورزی شهرداری 
کرج تعریف کرده که این سازمان عملکرد موفقی در 
جذب ای ردیف ها نداشــته یا حذف کامل این کدها 
صورت گرفته اســت که جای تاٌمل و تاٌســف دارد.

علیرضا رحیمی افزود: متاســفانه نگاه این ســازمان 
فقط شروع و پایان ســاعت فعالیت بازار روزها است 
که آن هم با عدم نظارت درســت بــر فعالیت غرفه 
داران و عدم توجه و اهمیت به رضایت شــهروندان 
همراه است و تغییر سبک کار بازرگانی و بروز رسانی 
در این سازمان مشاهده نمی شود.عضو شورا اسامی 
شهر کرج در پایان یادآور شد، فقدان رقابت بین انواع 
بازارهای موجود شــهر، مدیریت سنتی و عدم توجه 
به امــور بازرگانی نوین این ســازمان را به زودی به 

ورشکستگی می کشاند.

با همکاری کارگروه های کنترل کیفیت آب شرق 
و مرکز کشور

برگزاری کارگاه آموزشی »کلستریدیوم 
پرفرژنس« به صورت مجازی

آموزشــی  کارگاه  قاســمی:  معصومه   | اصفهان 
»کلســتریدیوم پرفرژنس« برای بیش از دویست نفر 
از کارشناســان آزمایشــگاه های میکروبیولوژی آب 
شرکت های آبفا در سراسر کشور با همکاری مشترک 
کارگروه های کنترل کیفیت آب شرق)مشهد(و مرکز 
کشــور)اصفهان( به صورت مجازی برگزار شد.لازم به 
توضیح است با توجه به اینکه کنترل فرآیند در تصفیه 
خانه هــای آب و کنترل عملکرد صافی های شــنی 
بسیار ضروری اســت، لذا پایش باکتری کلستریدیوم 
پرفرژنس در تصفیه خانه های آب و منابع آب سطحی 
الزامی می باشد .گفتنی است این کارگاه آموزشی در 
تاریخ های ۱۲و۱۸و۲۲ آذر ماه جاری برگزار شــد و 
دکتر هوشــیار اکبری رییس آزمایشــگاه های آب و 
فاضاب مشــهد بــا تجربه چندین ســاله در بخش 

میکروب شناسی، مدرس این کارگاه بود.

درخت چنار کهنسال دربند تیمار شد

 درخــت کهنســال دربند که به دلیــل آفت زدگی و 
پوسیدگی خطرساز شده بود با حضور نیروهای شهرداری 
منطقه یک تیمار و پا برجا شد.به گزارش روابط عمومی 
شهرداری منطقه یک، محمد علی باقری دبیر هماهنگی 
ستاد کوهستان شــهرداری این منطقه گفت: درخت 
چنار کهنسال واقع در دربند، میدان کوهپایه به دلیل 
پوسیدگی ناشی از آفت و آتش زدن آن توسط معتادان 
متجاهر و کارتن خوابها دچارآســیب دیدگی شده بود 
که امکان سقوط و خطر برای شهروندان داشت.باقری 
تصریح کرد: با گزارش مردمــی و اخبار واصله، عوامل 
اجرایی ستاد کوهستان به همراه عوامل انتظامی سریع 
به محل اعزام شدند و ضمن اطفاء حریق توسط سازمان 
آتش نشانی نسبت به دستگیری و انتقال متخلفین به 
پاسگاه پلیس کوهستان دربند اقدام شد.او افزود: بخش 
های آسیب دیده درخت نیز توسط تیم فنی فضای سبز 
و تخصصی ستاد هماهنگی امور کوهستان ترمیم، سم 

زدایی و احیا شد.

خبر

 قهرمانی نفت ستاره خلیح فارس 
در لیگ دسته اول فوتبال بندرعباس

 مســابقات لیگ دســته اول فوتبال شهرســتان 
بندرعباس با قهرمانی تیم نفت ستاره خلیج فارس 

به پایان رسید.
به گــزارش روابط عمومی و بین الملل شــرکت 
نفت ســتاره خلیج فارس، مســابقات لیگ دسته 
اول فوتبال شهرستان بندرعباس که از آبان ماه با 
حضور ده تیم آغاز شد، با قهرمانی تیم نفت ستاره 

خلیج فارس به پایان رسید.
در این مسابقات نفت ســتاره خلیج فارس بدون 
باخت، 7 برد و ۲ تســاوی با ۲3 امتیاز راهی لیگ 

برتر شهرستان بندرعباس شد.
فریدون ملیوار ســرمربی نفت ستاره خلیج فارس 
نیــز در این رقابت ها به عنوان بهترین مربی لیگ 

دسته اول انتخاب شد.
بــرای تیم قهرمان رقابت ها امیرحســین رنجبری، 
فــواد ملیوار، امیرحســین محســن خــواه، آرمان 
مانــدگاری، محمدرضا مظفــری، احمدرضا امینی 
پور، امیرحســین آشــوری زاده، ابوالفضل آبدانی، 
محمدرضا محمودی، صابر شــهبازی، میاد پاکباز، 
حســین احمدی، سجاد عامری پور، مسلم دهقانی، 
محمدرضا خارا، احمد غیبی، محمدرضا رئیســی، 
ســیدمجتبی رضایــی، احمدرضا راهبــر، منصور 
مرشــدی، مسلم حســینی پور، محمود دل رحیم، 
آرش آبــرون، ســعید منش غامی، رضــا خاده، 
شــایان زارعی، امیرحســین ذاکری، وحید افتاری، 
امیرحسین تنیان و امیرارسان دهقانی بازی کردند.

فریدون ملیوار ســرمربی، کمک ها فرشید شراعی 
و بهرام حمزه پور، سعید میسن تمار، مربی دروازه 
بان ها، احمد محمودی و علی پوینده تداراکات و 
عبدالله دهقانی مدیر اجرایی تیم نفت ستاره خلیج 

فارس را تشکیل می دادند.
گفتنی اســت با حمایت های همه جانبه صورت 
گرفته از ســوی علیرضــا جعفرپــور، مدیرعامل 
شرکت نفت ستاره خلیج فارس این تیم با روحیه 
مناسب توانســت در رقابت ها حضور پیدا کند و 

جام زرین رقابت ها را بالای سر برد.

خبر

گزارشی از گیشه سینماها
فروش ۹00 میلیاردی سینما در 10 ماه

»ویای ســاحلی« نیز همچنــان در رده دوم جدول 
پرفروش ترین آثار سینمای ایران در هفت روز گذشته 
به شمار می آید. ۵ میلیارد و ۱۰۶ میلیون و 3۴۸ هزار 
تومان عددی است که از فروش فیلم کیانوش عیاری در 
هفت روز گذشته اعام شده است. فروش این فیلم نیز 

نسبت به هفته گذشته روند کاهشی داشته است.
»ورود و خــروج ممنــوع« نیــز در رده ســوم جدول 
پرفروش هــا قــرار دارد. زیرا در یک هفته گذشــته به 
فروشــی معادل با ۲ میلیــارد و ۹3۵ میلیون و ۵۰۸ 
هزار تومان رســیده اســت. فروش این فیلم نسبت به 
هفته گذشته با کاهشــی نزدیک به ۵۰ درصد مواجه 
بوده است.گرچه فیلم سینمایی »هاوایی« تنها سه روز 
از هفته گذشــته به نمایش عمومی درآمده است اما با 
اســتقبال ۴3 هزار و ۸7۱ نفر که به تماشای این فیلم 
رفته اند، به فروشی معادل با ۲ میلیارد و ۸۶۱ میلیون و 
۴۸۵ هزار تومان رسیده است. به همین دلیل این فیلم 
در رده چهارم پرفروش ترین فیلم های هفته گذشته قرار 
می گیرد و احتمــالاً در هفته آینده خیزی جدی برای 

رسیدن به صدر جدول پرفروش ها برخواهد داشت.
»فسیل« با گذشت نزدیک به ۱۰ ماه از آغاز اکران خود، 
همچنان با اســتقبال مخاطبان همراه است. به طوری 
که کماکان در جدول پرفروش ترین فیلم های هفته قرار 
دارد و رتبه پنجم را نصیب خود کرده است. این فیلم در 
هفت روز گذشته به فروشی معادل با ۲ میلیارد و ۱7۹ 
میلیون و ۴3۴ هزار تومان دست پیدا کرده و نسبت به 

هفته گذشته تغییر چندانی نکرده است.
»فسیل« تاکنون توسط 7 میلیون و ۶۴ هزار و 33۲ نفر 
تماشا شــده و به فروشی بیشتر از 3۰۴ میلیارد تومان 
رسیده است. این فیلم با جذب این میزان از مخاطب، 
توانســته بعد از فیلم »عقاب هــا« در رتبه دوم جدول 

پرمخاطب ترین فیلم های بعد از انقاب قرار گیرد.

ادامه از صفحه 6

 با اســتفاده از تکنولوژی هــا و روش های 
جدید و با همکاری شرکت های دانش بنیان 
کانی های آبــدار و کم عیار آهــن با ارزش 

می شوند.
اکبری معاون توســعه وتکنولوژی  علی اکبر 
فولاد سنگان ضمن بیان مطلب فوق گفت: 
امیدواریم با استفاده از تکنولوژی های جدید 
که با حمایت پردیــس علم وفناوری فولاد 
ســنگان و شــرکت های دانش بنیان انجام 
می شــود؛ بتوانیم کانی های آبدار و کم عیار 
آهن را با روش های جدید که روش حرارتی 
اســت، به کانی  های پرعیار تبدیل کنیم که 
در آن صورت هم خدمت بزرگی به صنعت 
معدن منطقه خواهد شد و هم منابع موجود 

کشور حفظ می شود.
معاون توسعه وتکنولوژی فولاد سنگان با بیان 
اینکه حــوزه فعالیت معاونت توســعه فولاد 
سنگان در زمینه حفظ و توسعه تولید، توسعه 
زیرســاخت های شــرکت و به وجود آوردن 
شــرایطی اســت که همکاران بخــش تولید 

بتوانند به راحتی به تداوم تولید بپردازند.
 معاون توســعه وتکنولوژی فولاد ســنگان 
در ادامه بــه انعقاد تفاهم نامــه  با یکی از 
شرکت های  دانش بنیان اشاره کرد و افزود: 
در همین خصوص اخیــرا تفاهمنامه ای با 
یکی از مجموعه هــای دانش بنیان و پارک 
علم وفناوری با هدف اســتفاده از کانی های 
کم عیــار آهن کــه در منطقه خراســان و 
مناطق جنوبی کشور به وفور یافت می شود 
و در حــال حاضــر حکــم باطلــه را برای 

مجموعه فولاد سنگان دارد؛ منعقد شد.
معاون توســعه وتکنولوژی فولاد سنگان در 
ادامه به ظرفیت تولید شرکت اشاره کرد و 
گفت: در بخش تولید نیز پروژه هایی داریم 
که هدف از آن افزایــش ظرفیت تولید در 
حوزه کنسانتره سازی و گندله است. در حال 
حاضر ۵ میلیون تن کنســانتره و ۵ میلیون 
تن گندله تولیــد می کنیم که امیدواریم با 
برنامه  ریزی هــای انجام شــده ظرف مدت 
۲ ســال آینده ظرفیت هر کــدام از این دو 

کارخانه را به 7.۵ میلیون تن برسانیم.
اکبری در ادامه بــه چالش های موجود در 

این مسیر اشــاره کرد و گفت: در خصوص 
همیــن پردیس فناوری کــه ایجاد کردیم 
و شــرکت های همکاری کــه در این مکان 
حضور پیدا می کنند تا کاری انجام شــود؛ 
قطعا در بخشی از انجام کار به ظرفیت های 
دانشگاهی و مراکز علمی مرتبط نیاز داریم 
که جامعه دانشــگاهی مطالــب و مقالات 
علمــی مرتبــط و جدید را به ایــن مراکز 
بیاورنــد تا ما در زمینــه تولید و تکنولوژی 
بتوانیم از این مطالب و مقالات علمی جدید 

استفاده کنیم.
وی در ادامــه افزود: در واقــع همکاران ما 
در شــرکت های دانش بنیان قصد دارند این 
تکنولوژی ها را بومی ســازی و ساخت داخل 
کنند یا اینکه تکنولوژی های جدیدی را به 
وجود آوردند؛ در همین راستا بخش دیگری 
که ضلع ســوم این قضیه به شــمار می رود 
که به نظر می رســد همکاری  این بخش با 
مجموعه صنعت و ساخت خیلی کمتر بوده 
اســت؛ علیرغم تمام شعارهایی که طی این 

چند ســال اخیر مطرح شده؛ ضلع دانشگاه 
اســت. در واقع بخش صنعت و دانشــگاه 
تاکنون نتوانســته اند آنطور که باید و شاید 
در کنار هم قرار گیرند. حالا ایراد یا از بخش 
تولید و صنعت اســت یا در بخش دانشگاه 
که نتوانســتند ارتباطی که لازم است را با 

یکدیگر برقرار کنند.
با  فولاد سنگان  توســعه وتکنولوژی  معاون 
بیان راهکاری بــرای حل این چالش گفت: 
ما به عنوان تولیدکننده و شــرکت سازنده 
طبیعتــا نمی توانیــم در محیط دانشــگاه 
حضور داشته باشیم، اما می توان به گونه ای 
برنامه ریــزی کرد تــا دانشــگاه ها در کنار 
بخش تولید و صنعت مســتقر شــوند. به 
عنوان مثال دفاتر ارتباط با صنعت دانشگاه 
به جای اینکه در داخل دانشــگاه ها باشد؛ 
بهتر است در داخل کارخانه ها مستقر شود. 
در آن صورت ارتباط بســیار بهتری برقرار 
می شــود تا اینکه با نامه نگاری از دور برای 
یکدیگــر مطالبی را رد و بدل کنند. اکبری 

در خصوص حفظ محیط زیست و اقدامات 
انجام شــده در این بخش گفت: بالغ بر ۴۰ 
میلیون یورو سرمایه گذاری در بحث حفظ 
محیط  زیست انجام شده است. ۲۰ میلیون 
یورو در مــورد چرخه آب ســرمایه گذاری 
شــده که با نصب یک سری تجهیزات برای 
آب گیری باطله ها؛ مصرف آب کارخانه را به 
کمتر از ۵۰ درصد کاهش دادیم که این کار 

کاما تکنولوژیک است.
وی با بیان اینکه این پروژه یک ســال ونیم 
اســت که در حال فعالیت و اجرا می باشد، 
گفت: در کارخانه های کنسانتره ســازی به 
ازاء هر تــن تولید کنســانتره ۹ دهم متر 
مکعب آب مصرف می شــود؛ این در حالی 
است که در فولاد سنگان این عدد به زیر ۴ 
دهم متر مکعب در ســاعت رسیده است. از 
سوی دیگر باطله بعد از آبگیری؛ به صورت 
خشــک انباشت می شود که این اقدام برای 
اولین بار است که در ایران و خاورمیانه انجام 

می شود.

اکبری،معاون توسعه  و تکنولوژی فولاد سنگان:  

کانی های کم عیار با ارزش می شوند 

 مدیرعامل شرکت بهره برداری مترو تهران 
و حومه با اشــاره به اینکه در ســال های 
اخیر توسعه خطوط مترو و افزایش تعداد 
یک روند  در  بهره برداری شده  ایستگاه های 
مثبت و روبه جلو بوده است گفت: یکی از 
چالش هایی که اکنــون مترو تهران با آن 
روبروست فرسودگی ناوگان و کمبود تعداد 
قطار است. در واقع به بحث تأمین ناوگان 
متناسب با گســترش خطوط توجه نشده 
و اقدام مناســب برای ورود قطار جدید به 
چرخه این حمل ونقل ریلي، سال ها متوقف 

شده بود.
بــه گــزارش مدیریت ارتباطــات و امور 
بین الملل شرکت بهره برداری مترو تهران 
و حومه، مسعود درستی با بیان اینکه در 
حال حاضر با افتتاح ایستگاه شهر جدید 
پرند تعداد ایســتگاه ها بــه ۱۵۶ و طول 
شــبکه ریلي به ۲۹۶ کیلومتر رســیده و 
هر ســال بر تعداد ایستگاه و طول شبکه 
افزوده می شود افزود: خرید واگن شرایط 
خود را دارد و پروســه آن زمان بر است. 
متأسفانه تأخیر 7ســاله در نهایی کردن 
قرارداد ۶3۰ دســتگاه واگــن مترو باعث 
شــده تا اکنون شــاهد یک عقب ماندگی 
در بحث ناوگان باشــیم که ســبب شده 
نتوانیم  ایســتگاه ها  توســعه  تا علی رغم 
ســرفاصله حرکت قطارهــا را آن طور که 

انتظار می رود کاهش دهیم.

وی تصریــح کرد: قرارداد ۶3۰ دســتگاه 
واگن مترو پس از ســال ها با پیگیری های 
مســتمر آقای زاکانی به ثمر رســید که با 
الحاقــات آن در متمــم قــرارداد، میزان 
واگن وارداتی مورد توافق با چین به 7۹۱ 
دستگاه رسیده که ثمرات آن در چند سال 

آینده قابل مشاهده است.
مدیرعامل شرکت بهره برداری مترو تهران و 
حومه با بیان اینکه در کنار افزایش خطوط 
و ایســتگاه ها به جهت خدمات رسانی بهتر 
به شــهروندان و مسافران شهر زیر زمینی 
پرداختــن به نــاوگان و همچنین تکمیل 
پایانه هــا از اهمیت فوق العاده ای برخوردار 
اســت گفت: آخرین ناوگان شــبکه مترو 

شــانزدهم تیرماه ۱3۹۹ بــه این چرخه 
اضافه شــده )تنهــا دو رام قطار( و پس از 
آن به علت عدم عقد قرارداد جدید شاهد 
یک وقفه در تأمین واگن هستیم که بهبود 
شرایط بهره برداری از مترو را سخت کرده 

است.
درستی با تأکید بر اینکه با توجه به توسعه 
مترو اســتقبال پایتخت نشینان از این مد 
و  داشته  افزایش چشمگیري  حمل ونقلی، 
باعــث ازدحام جمعیت در این شــهر زیر 
زمیني شــده اســت گفت: در حال حاضر 
روزانه ۲.۵ میلیون ســفر با ۱7۱ رام قطار 
در خطــوط هفت گانه متروی تهران انجام 

می شود.

وی با اشاره به اینکه بدون افزایش ناوگان 
امکان کاهش سرفاصله حرکت قطارها در 
خطوط وجود ندارد خاطرنشــان کرد: جدا 
از کمبود ناوگان تعداد ناوگان فرســوده و 
نیازمنــد اورهال نیز زیاد اســت البته در 
۲۸ ماه اخیر رشــد چشمگیری در زمینه 
تعمیرات و ارتقا قطارهای مترو نســبت به 

سال های قبل داشتیم.
مدیرعامل شرکت بهره برداری مترو تهران 
و حومه گفت: در سال های ۱3۹۴ تا ۱3۹۹ 
تنها ۲۹7 دستگاه واگن اورهال شده بود؛ 

اما در دو ســال گذشته 
واگــن  دســتگاه   ۲۵۱
اورهال شده است. ضمن 
گذشته  ســال  از  اینکه 
بــرای اولین بار در تاریخ 
تعمیرات  بهره بــرداری، 
اساســی قطارهای نسل 
)قطارهــای  متــرو  اول 
نوسازی  با  همراه   )DC

و ارتقا است. 
انجــام  بــا  امیــدوارم 
در  اقدامــات  ایــن 
آینــده  ســال های 
خدمات رســانی  بتوانیم 
مطلوب تــری در شــهر 
مســافران  به  زیرزمینی 

محترم داشته باشیم.

 مدیرعامل شرکت بهره برداری مترو تهران و حومه عنوان کرد:

عقب ماندگی در تأمین ناوگان مترو، مشکل این روزهای شهر زیرزمینی

کرمانشاه، فردین کبودی؛ مدیرعامل شرکت شهرک های 
صنعتی استان کرمانشاه گفت: این شرکت در ارزیابی میزان 
تحقق شاخص های عملکردی و برنامه ای که توسط سازمان 
صنایع کوچک و شهرک های صنعتی ایران ارزیابی می شود 

رتبه دوم کشور را کسب کرد. 
بیژن کردستانی افزود: این شاخص ها در حوزه های مختلف 
از جملــه حوزه فنی، صنایع کوچــک، برنامه ریزی، مالی و 

حقوقی ارزیابی می شود.
وی با بیان اینکه مهمترین شــاخص ها در حوزه فنی است، 
بیان کرد: اخذ ۵3 هکتار سند ثبتی، تکمیل ۹۵ هکتار فاز 
عملیاتی و ایجاد 7۲ هکتار اراضی صنعتی، اتصال ۶ شهرک 
و ناحیــه صنعتی به تصفیه خانه با وضعیــت بهره برداری 
مطلوب، احداث و تکمیــل ۱۰ واحد کارگاهی و تامین گاز 
شــهرک صنعتی جوانــرود از مهمترین شــاخص های این 
شــرکت در این حوزه است که بصورت ۱۰۰ درصد محقق 

شده است.
مدیرعامل شــرکت شهرک های صنعتی اســتان کرمانشاه 
افزود: برگزاری ۲۱ کلینیک ســیار در شــهرک ها و نواحی 
صنعتــی و انجام ۵۰ پروژه عارضه یابی و خدمات توســعه 

کسب و کار از دیگر شاخص ها است.
کردســتانی با بیان اینکه در ایــن دوره ۱۴ تور صنعتی با 
حضور ۲۹۵ نفر از کارشناسان و مدیران واحدهای صنعتی 
در کرمانشــاه برگزار شده است، گفت: افزایش ظرفیت ۴۰ 
واحد صنعتی نیمه فعــال، راه اندازی مجدد ۲۰ واحد غیر 
فعال، فســخ ۸۸ قــرارداد راکد و آزاد ســازی ۲۰ هکتار از 
اراضی راکد از دیگر شــاخص های مهم این شرکت است که 

بصورت کامل محقق شد.
وی افزود: انعقاد ۱۹۹ قرارداد واگذاری صنعتی، کارگاهی و 
خدماتی به مساحت حدود ۵3 هکتار، تعیین تکلیف حدود 
۲۶۰ قرارداد در کمیته وصول مطالبات، برگزاری 3۱ دوره 
آموزشی به میزان هفت هزار و ۸۴ نفر ساعت برای کارکنان 
از شاخص دیگر این شرکت است. میزان تحقق شاخص های 
عملکردی و برنامه ای شــرکت شهرک های صنعتی در سال 

۱۴۰۱ به میزان ۹۲ درصد بوده است

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی استان کرمانشاه:

شهرک های صنعتی کرمانشاه در تحقق شاخص های برنامه ای کشور دوم شد


